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Najbližšie zasadnutie miestnej rady bude 8. 3. a miestneho zastupiteľstva 9. 2. 2012. 

Rozhovor s poslancom

Súlad s prírodou  
aj bezpečnosť

Hovoríme s  MVDr. Pav-
lom Čechom, predsedom komisie ži-

votného prostredia a bezpečnosti MZ BA-
-Lamač.
Ste predsedom komisie životného prostre-
dia. Na čo sa budete orientovať v roku 2012?
V našej komisii sa všetci snažíme vytvárať pre 
našich obyvateľov podmienky environmen-
tálneho šťastia – teda, aby zásahy (stavebné 
– urbanistické) boli vždy v súlade s okolitou 
prírodou. Preto náš poslanecký klub zastavil 
výstavbu bytov na Malokarpatskom námestí 
a zadali sme vypracovanie nového územné-
ho plánu zóny, aby sa tu byty nikdy nemohli 
stavať. Inicioval som zakúpenie vysávača na 
psie exkrementy, aby bol náš Lamač čistejší 
a bezpečnejší hlavne pre naše deti. Plánujem 
vytvorenie tzv. psej mapy, kde budú presnej-
šie graficky určené priestory na venčenie psov. 
Na jar sa bude revitalizovať jazierko Na barine 
s  tým, že budeme budovať vlastnú studňu, 
aby bol zabezpečený prítok vody z našich 
zdrojov. Naša komisia pripravuje nové VZN 
týkajúce sa pravidiel pri stavebných, rekon-
štrukčných a udržiavacích prácach. Ide hlavne 
o stavebné práce, ktoré môžu hlukom obťa-
žovať obyvateľov. Neustále sa snažíme rozši-
rovať sortiment pre separovaný zber, terajší 
sortiment bol rozšírený o kontajner na použitý 
olej a žiarovky. Plánujeme vytvoriť vetrolamy 
z ihličnatých stromov v nárazníkových zónach 
Lamača (Heyrovského ul., Na barine, Bakošo-
va). Podarilo sa nám zaviesť monitorovanie 
čiernych skládok jazdeckou políciou a zakúpe-
nie infračervených kamier, ktoré budú osade-
né pri tzv. nepovolených skládkach.
Určite však nezaostáva ani oblasť doprav-
nej bezpečnosti Lamača...
Navrhol som aj zakúpenie meračov rýchlosti, 
ktoré boli osadené po Lamači ešte v minulom 
roku a budem rád, keď dokúpime ešte ďalšie 
na rizikové úseky (napr. oproti Lidla) Taktiež 
sa snažíme o preloženie priechodu pre chod-
cov oproti Lidla. Dopravná situácia v Lamači 
je opornou témou nášho klubu Smer-SD, kde 
z dôvodu bezpečnosti a plynulosti dopravy 
chceme, aby bol vybudovaný kruhový objazd 
na Vrančovičovej ulici, ale aj nová autobuso-
vá linka do Lamača, nízkopodlažné autobusy 
na linkách prechádzajúcich cez Lamač a pod.  
Nedá sa vymenovať všetko, ale snažíme sa pre 
bezpečnosť a životné prostredie urobiť maxi-
mum. Ďakujem preto všetkým, ktorí nám pri 
tom pomáhajú.

kl

Aj takáto bola lamačská svadba v roku 1935

Na fotografii vidíme svadbu širokej rodiny z Lamača, kde sa brali Mária rod. Kraľovi-
čová a Ján Mundok z Mástu v Stupave. Mária bola najstaršia dcéra manželov Kraľovi-

čovcov – Štefana (účastníka 1. svet. vojny) a Jozefíny, rod. Lučeničovej. 

Ten, čo nalieva víno, bol 
brat Jozefíny Viliam Lu-
čenič, ktorého úlohou 
bolo aj osobné pozýva-
nie hostí na svadbu. Pri-
chádzal s  fľaškou sva-
dobného vína do prí-
bytku pozvaných s  na-
sledovným: „Pochvá-
len buď Ježiš Kristus. 
Dovoľte, abych prekro-
čil prah vášho domu. 
Na veky amen. Prichá-
dzam k vám z vúle Šte-
fana Kraloviča a Jozefí-
ny, s  potešením svadebných rodičú, abych sa 
vás opýtal, či by ste došli na svadbu jejich dcéry 
Márie, která si bere za manžela Jána Mundoka 
z  Mástu a  odprovodzili dcéru Máriu k  sobášu 
a J. Mundoka na prijatie svatosti do stavu man-
želského.“ Pravdaže, pozvání s radoscí prijíma-
me, hovorili pozvaní. Potom si pripili pohárom 

svadobného vína a pozývateľ išiel do ďalšej ro-
diny. U posledných si už aj zaspievali. Podobné 
zvyky z  tradičnej lamačskej svadby ste mohli 
vidieť aj na oslavách 720. výročia prvej písom-
nej zmienky o  Lamači 6. novembra 2011 v  la-
mačskom kine.

Anna Minarovičová

     Základná škola, Malokarpatské námestie 1, 841 03 Bratislava 

  O Z  N Á M E N I  E
     o povinnom zápise detí do prvých ročníkov základných škôl

  na školský rok 2012/2013

Na základe čl. 6 a 7 Všeobecného záväzného nariadenia č. 8/2008 o určení miesta, 
času a bližších podrobnostiach zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádz-

ky Mestská časť Bratislava-Lamač oznamuje:
zápis detí do prvého ročníka Základnej školy, Malokarpatské námestie 1 sa uskutoční

V PIATOK   10. februára 2012 od 15.00 hodiny do 18.00 hodiny
V SOBOTU  11. februára 2012 od 8.00 hodiny do 12.00 hodiny

V Základnej škole, 
Malokarpatské námestie 1, Bratislava-Lamač 

Podľa § 20 zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov, zákonní zástupcovia sú povinní v tieto dni prihlásiť na 
zápis deti, ktoré do 31. augusta 2012 dovŕšia šiesty rok veku, ako aj deti, ktorým bol odložený 
začiatok povinnej školskej dochádzky o jeden rok. V uvedené dni môžu dostať v školách infor-
mácie o úradnom postupe aj zákonní zástupcovia detí, ktoré dovŕšia šiesty rok veku v čase od 
1. septembra do konca kalendárneho roka, ak chcú požiadať o predčasné zaškolenie dieťaťa.
Na zápis treba prihlásiť aj deti zdravotne postihnuté a zároveň priniesť úradný doklad o druhu 
postihnutia, aby sa včas zabezpečilo ich vhodné zaškolenie alebo prijali ďalšie opatrenia.
Pri zápise zákonný zástupca dieťaťa povinne predloží:
– občiansky preukaz
– rodný list, resp. výpis z knihy narodených zapisujúceho dieťaťa
– podľa potreby preukázateľný doklad o zdravotnom postihnutí dieťaťa
Bližšie informácie podá záujemcom Základná škola, ktorej zriaďovateľom je Mestská časť Bratislava-Lamač.  Poru-
šenie zákonnej prihlasovacej povinnosti sa trestá ako priestupok podľa § 37 zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe 
v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov.

 Mgr. Alena Petáková, riaditeľka školy
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Športová hala nesmie zívať 
prázdnotou

Do komisií, ale aj do miestneho zastupi-
teľstva prišiel list od športového klu-

bu Argo, športová gymnastika, ktorého 
členovia pravidelne cvičili v priestoroch 
Haly Na barine. Informovali nás, že už ne-
budú môcť naďalej cvičiť v tejto hale. 

Poslanci MZ sa zaujímali, z  akých dôvodov. 
Podľa informácií M. Hrbáčka mladšieho neplá-
novali kúriť počas zimy, pretože by to bolo pre 
nich veľmi ekonomicky náročné. Z tohto dôvo-
du boli nútení ukončiť činnosť v športovej hale 
aj dôchodcovia. Na rokovaní miestneho zastu-
piteľstva 22. 9. 2011 som žiadala, aby v prípade 
nenaplnenia zmluvných podmienok zo strany 
prenájomcu najneskôr do konca októbra 2011 
bola zmluva vypovedaná. 
Zmluva s M. Hrbáčkom starším bola podpísa-
ná v roku 2002. Z pohľadu mestskej časti je veľ-
mi nevýhodná, ale napriek tomu v benefitoch 
je uvedená možnosť využívania športovej haly 
verejnosťou kolektívnymi športami. Pretože M. 
Hrbáček prerobil povrch v športovej hale, nie 
je možné v nej viac realizovať akékoľvek kolek-
tívne športy. Hala je prispôsobená pre potreby 
zápasníkov, ktorých vedie M. Hrbáček, prípad-
ne pre podobné športy ako je karate, džudo, 
gymnastika, alebo iné cvičenie na žinenkách.
Na stretnutí s  M. Hrbáčkom poslanci jed-
noznačne trvali na tom, aby sa čas vyhrade-
ný ako benefit aj reálne využíval pre verej-
nosť, resp. aby nedošlo k poškodeniu už exis-
tujúceho povrchu. To znamená, že pokiaľ bola 
hala zverená do správcovstva subjektu, je po-
vinná ju spravovať tak, aby bola funkčná a prí-
stupná. Najmä pokiaľ cena v zmluve bola sta-
novená na 10 000 eur ročne s možnosťou od-
počtu 7 500 eur ročne. Jediné východisko v sú-
časnosti je otvoriť zmluvu a dohodnúť prijateľ-
né podmienky pre obe strany a podpísať do-
datok k zmluve.
Z funkčného hľadiska a možnosti využitia haly 
navrhli poslanci, aby boli oslovené všetky špor-
tové kluby pôsobiace v Lamači, či by mali záu-
jem o pôsobenie v danej hale a aké časy by po-
trebovali pre svoju činnosť. V skutočnosti nie je 
reálne nechávať prenájom haly pre verejnosť, 
pokiaľ by sa nezabezpečila dostatočná účasť 
záujemcov. Preto sa zjednotil názor, že by bolo 
efektívnejšie tieto priestory využiť pre naše de-
ti v rámci dotácií pre športové kluby.
Na stretnutí športových klubov sa stretli iba zá-
stupcovia klubu Goju Kai Karate a Argo športo-
vej gymnastiky. Všetky podmienky a možnosti 
sú v procese ďalších rokovaní a vyjednávania. 
Žiaľ, doteraz nedošlo k žiadnemu pokroku v ro-
kovaní zo strany MÚ, preto ani športové kluby 
a ani jednotlivci nemôžu využívať benefit. Po-
žiadali sme aj miestny úrad, aby vypracoval 
právnu analýzu, či uvedený fakt neumožne-
nia využívania športovej haly v zmysle zmluv-
ných podmienok a prevádzkových podmienok 
je dôvod na vypovedanie zmluvy zo strany MČ 
BA-Lamač. 

Gabriela Bizoňová,
poslankyňa MZ

Na tomto mieste mala byť uverejnená odpo-
veď ministra dopravy Jána Figeľa (KDH) sta-
rostovi Lamača Ing. Petrovi Šramkovi (KDH) 
vo veci bezplatného úseku diaľnice Lamač 
– Záhorská Bystrica pre osobné autá. Keď-
že starosta Ing. Peter Šramko (KDH) zakázal 
uverejneniť tento list, pripájame linku na list 
Jána Figeľa starostovi Marianky Radovanovi 
Jurikovi vo veci bezplatného úseku diaľnice. 
Každý nech si urobí z vyjadrenia pána minis-
tra Figeľa a konania starostu Ing. Petra Šram-
ka záver sám. 

Radoslav Olekšák

http://www.marianka.sk/web/pictu-
res/2011_12_06_poplatok_dialnica.pdf 

Nepovažujem zverejňovanie akýchkoľvek listov mo-
mentálne za rozumné, nakoľko vo veci zrušenia diaľ-
ničných poplatkov ešte prebiehajú rokovania. Také-
to postupy by riešeniu situácie nijako nepomohli.  

Peter Šramko

Verejná obchodná súťaž

Mestská časť Bratislava-Lamač
Miestny úrad MČ Bratislava-Lamač
Malokarpatské námestie č. 9
841 03 Bratislava 

Mestská časť Bratislava-Lamač, vypisuje 
verejnú obchodnú súťaž na prenájom ne-
bytových priestorov:

1. nebytové priestory v  objekte Zdravot-
ného strediska Lamač na Malokarpatskom 
námestí č. 2, súp. č. 6 543, 841 03 Bratisla-
va o celkovej výmere 23, 10 m2.
Záujemca svoju ponuku predloží v zalepenej 
obálke do 20. 2. 2012 do 12. 00 hod., s nápisom 
„Ponuka – prenájom priestory Zdravotné stre-
disko Lamač“ so svojou adresou. 
Záujemca uvedie v ponuke návrh ceny nájmu 
na meter štvorcový na mesiac a účel využitia 
predmetných priestorov. Akceptované budú 
len ponuky, ktoré budú v  týchto priestoroch 
poskytovať zdravotnícke alebo služby súvisia-
ce s poskytovaním zdravotníckych služieb. 
Informácie o priestoroch a podmienkach 
nájmu vám poskytne Gabriela Šteruská  
(steruska@lamac.sk), t. č. 02/64 781 581.

Prečítali sme za vás

Starostov býva v miestnych 
novinách menej

Trinásť zo sedemnástich bratislavských 
mestských častí vydáva vlastné noviny. 

Samosprávna tlač býva, a to nielen v období pre 
voľbami, označovaná za propagačný nástroj sta-
rostov a ich klubov, bratislavských nevynímajúc. 
Momentálne najviac svojho starostu ukazujú na 
fotkách v  novinách Naša Bystrica zo Záhorskej 
Bystrice, napríklad fotky rusovského, vajnorské-
ho a  lamačského starostu sa v  novinách mest-
ských častí objavujú menej. ...Vari najmenej pre-
zentuje svojho starostu Petra Šramka mesačník 
Lamačan, striedmejšie so starostkou narábajú aj 
v devínskej či vrakunskej tlači...

Denník Sme, piatok 27. januára, str. 6

Daňové riaditeľstvo  
informuje

Daňové riaditeľstvo SR informuje o  zme-
nách v  štruktúre daňových úradov, ku 

ktorým dochádza z  dôvodu reformných zá-
merov realizovaných v  SR. Od  1. januára 
2012 je zriadených 8 daňových úradov v síd-
lach krajov a 1 daňový úrad pre vybrané da-
ňové subjekty so sídlom v Bratislave. Na za-
bezpečenie výkonu činnosti daňových úra-
dov v  pôsobnosti krajov bolo od 1. 1. 2012 
vytvorených 39 pobočiek (PDÚ) a  42 kon-
taktných miest daňových úradov (KMDÚ).
Transformáciou daňových úradov sa pre 
klientov nemení dostupnosť služieb daňovej 
správy. Sieť daňových úradov a  ich pobočiek 
a kontaktných miest bude kopírovať doteraj-
šie lokality daňových úradov. 
Daňové úrady, pobočky alebo kontaktné mies-
ta DÚ sú od 1. 1. 2012 dostupné na adresách bý-
valých (do 31. 12. 2011) daňových úradov: 
DÚ Bratislava  – Ševčenkova 32, 850 00
Podania je možné realizovať aj na nasledov-
ných adresách:
– Radlinského 37, 817 89 Bratislava
– Račianska 153/A, 836 09 Bratislava
– Dr. Vl. Clementisa 10, 820 09 Bratislava
Platenie daní v  roku 2012: Daňové riadi-
teľstvo SR v súčinnosti s Ministerstvom finan-
cií SR v týchto dňoch informuje listom všetky 
registrované daňové subjekty o závažných 
zmenách v platení daní. V týchto dňoch sú da-
ňovým subjektom doručované (doporučene 
do vlastných rúk prostredníctvom Slovenskej 
pošty) oznámenia, v ktorých príslušný DÚ ozna-
muje základné číslo účtu pre platenie dane, 
ktoré je jedinečné pre každý daňový subjekt.  
S účinnosťou od 1. 1. 2012 je daňový subjekt 
povinný platbu dane poukazovanú daňovému 
úradu označiť v zmysle Vyhlášky č. 378/2011 Z. z. 
o spôsobe označovania platby dane na nové 
číslo účtu. Každému daňovému subjektu je 
pridelené jeho vlastné číslo účtu – tzv. základ-
né číslo účtu. Číslo účtu pre úhradu príslušnej 
dane sa skladá z predčíslia označujúceho druh 
dane, zo základného čísla účtu označujúceho 
daňový subjekt a z identifikačného kódu Štát-
nej pokladnice:

Všetky potrebné informácie nájdete na našej 
vebovej stránke www.drsr.sk/ v roku 2012 
www. financnasprava.sk 

MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA-LAMAČ
Malokarpatské nám. 9, 841 03 Bratislava 47

OZNAM PRE VOLIČOV
Dovoľujeme si požiadať všetkých obyvateľov 
MČ Bratislava-Lamač, aby si pred blížiacimi sa 
voľbami do NR SR 2012 riadne označili svoje 
poštové schránky, pretože do 14. 2. 2012 sa 
budú roznášať oznámenia o čase a mieste ko-
nania volieb a zoznamy kandidátov.
                                                              Ing. Peter Šramko, 
                     starosta

XXXXXX–8000000001/8180
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Rozhovor s Lamačankou a poslankyňou mestského zastupiteľstva Júliou Ondrišovou

Úzky kontakt s miestnymi poslancami

V posledných komunálnych voľbách v roku 2010 kandidovala do Miestneho zastupiteľstva Bratislava-Lamač, v ktorom predtým pô-
sobila osem rokov. Získala síce dosť hlasov, rovnaký počet ako Renáta Ocilková, ale žreb rozhodol o tom, že v miestnom zastupiteľ-

stve bude poslankyňa R. Ocilková. Súčasne kandidovala aj do mestského zastupiteľstva, kam ju Lamačania zvolili. V tomto čísle Lama-
čana sme sa rozprávali s mestskou poslankyňou za Lamač Júliou Ondrišovou.

Po ôsmich rokoch v  miestnom zastupiteľ-
stve Bratislava-Lamač, kde ste pôsobili za 
koalíciu SMER-SDKÚ-DS, ste sa rozhodli 
kandidovať aj do mestského zastupiteľ-
stva. Čo bolo hlavnou motiváciou?

Tak ako bolo mojou jedinou motiváciou pri 
vstupe do komunálnej politiky v  roku 2002 
v  Lamači, v  mieste, kde dlho žijem a  bývam, 
posúvať dobré veci a  riešenia problémov 
dopredu, na prospech nás všetkých, ktorí tu 
v  Lamači žijeme, tak bolo mojou motiváciou 
kandidovať do mestského zastupiteľstva –
presadzovať dobré, dôležité veci pre našu 
mestskú časť na tejto úrovni. Domnievala 
som sa, že chýba prepojenie a  spätná väzba 
s  mestským lamačským poslancom, o  čom 
som aj pred voľbami rozprávala, a čo aj do-
držiavam. Spolupracujem s našimi miestnymi 
poslancami a  navštevujem aj zasadnutia la-
mačského zastupiteľstva, aby som vždy bola 
v obraze.

Kedy ste schválili rozpočet nášho mesta na 
rok 2012? Bola táto debata zdĺhavá alebo 
ste sa jednoznačne dohodli, čo ho najviac 
ovplyvnilo?

Rozpočet hlavného mesta na rok 2012 bol 
schválený na rokovaní mestského zastupiteľ-
stva 15. decembra 2011 po dlhých debatách 
poslancov, aj za zatvorenými dverami, a  to 
nie ani tak o rozpočte ako o  zvýšení alebo 
nezvýšení dane z nehnuteľnosti pre obyvate-
ľov hlavného mesta. Rozhodnutie o tom bolo 
najzložitejšie. Toto nepopulárne opatrenie 
však bolo potrebné uskutočniť z  viacerých 
dôvodov, najmä však pre  vyrovnaný rozpočet 
mesta a zabezpečenie plnenia funkcií mesta. 
Od roku 2005 sa sadzba dane v Bratislave ne-
menila a inflácia za toto obdobie je na úrovni 
17 %. Nárast cien platí aj mesto a tento nárast 
znášalo bez toho, aby infláciu prenášalo na 
občanov. Úprava sadzieb dane bola pone-
chaná v troch pásmach, pričom Mestská časť 
Bratislava-Lamač patrí do tretej sadzby okra-
jových malých mestských častí. Taktiež mesto 
bude uskutočňovať opatrenia na zlepšenie 
výberu dane z  nehnuteľnosti ako sú úlohy 
pre útvary magistrátu, úlohy súvisiace s elek-
tronizáciou mesta alebo zlepšenie evidencie 
nehnuteľností. Rozhodovať o rozpočte nebo-
lo jednoduché vzhľadom na situáciu, v akej sa 
mesto nachádza. Musí splácať záväzky prijaté 
v roku 2010 a bude ich splácať až do roku 2014, 
a teda rozpočet smeruje k tomu, aby sa jednak 
znížili dlhy, ale aj zabezpečili základné funkcie 
mesta pre občanov Bratislavy napríklad vo ve-
rejnej  doprave, v  oblasti poriadku a  bezpeč-
nosti metropoly, v školstve, kultúre. Po prvý 
raz sa v samospráve zavádza tzv. participatív-

ny rozpočet, ktorý dáva občanom Bratislavy 
možnosť aktívne sa podieľať na rozhodovaní 
na časti verejných peňazí a  mať informácie 
o dianí v meste. Keby sa neboli schválili zmeny 
v daniach, ohrozilo by to vážne mestský roz-
počet. V  rozpočte mesta je schválených na-
príklad tento rok aj viac peňazí na cyklotrasy 
a budovanie nových zberných dvorov.

Čo znamená nové prerozdelenie miest-
nych daní pre Lamač? O koľko menej do-
stane naša mestská časť v roku 2012?

Pokiaľ ide o  percentuálne podiely mest-
ských častí na tento rok podľa kritérií daných 
v  štatúte Bratislavy, pričom tieto  vychádzajú 
z  podielu jednotlivých mestských častí na 
tvorbe dane z príjmov fyzických osôb a dane 
z  nehnuteľnosti a  zohľadňuje sa solidarita 
veľkých mestských častí s malými mestský-
mi časťami, Lamač dopadol veľmi podobne 
ako minulý rok, keď podiel klesol o  dve sto-
tiny na 1,36 a spolu so sumou solidarity tvorí 
1 264 322 EUR.

Medzi najvážnejšie veci, ktoré neustále 
trápia Lamačanov sú rôzne pásma dopra-
vy v našej mestskej časti. Podarilo sa niečo 
naplánovať pre nás v tejto oblasti?

Predložila som svoju prioritu za Lamač, a  to 
vyriešenie križovatky Vrančovičova – Hodo-
nínska, ako aj  doriešenie chodníka na Vrančo-
vičovej ulici. Pre Lamač sa v rozpočte podarilo 
schváliť  70. tis. EUR na projekt pre riešenie 
svetelnej križovatky Hodonínska – Vrančo-
vičova. Keďže úzko spolupracujem s  našimi 
miestnymi poslancami, poznám názory od-
borníkov z finančnej komisie o inom ako sve-
telnom preriešení, a  to kruhovým objazdom, 
a preto považujem za dôležité navrhnúť úzku 
spoluprácu príslušných komisií mesta a Lama-
ča o tejto problematike.

Ako to vyzerá s protihlukovou stenou od 
NDS v oblasti Lamača? Zmenilo sa niečo  
v tejto oblasti?

V  rámci výstavby veľkého investičného pro-
jektu Lamačská brána pred dvoma rokmi NDS 
oznámila nutnosť rozširovania existujúcej 
diaľnice a  pripájania kolektorov na diaľnicu 
a s tým spojenú nevyhnutnosť iných, podstat-
ne vyšších protihlukových stien, ktoré bude 
stavať až po dobudovaní projektu a rozšírení 
diaľnice. Možnosť vybudovať dočasné tzv. 
mobilné protihlukové steny sa pred dvoma 
rokmi miestnemu zastupiteľstvu nepodari-
lo presadiť ani  napriek mnohým rokovaniam 
s  NDS. V  dennej tlači som sa ale dočítala, že 
investor pozastavil na neurčitý čas výstavbu 

projektu vzhľadom na celkovú hospodársku 
situáciu, a preto by bolo namieste, aby miest-
ny úrad opätovne obnovil rokovania o dočas-
nej protihlukovej stene. Preto, aby nás diaľnič-
ný hluk neobťažoval ďalšie desiatky rokov.

Ste členkou športovej a školskej komisie. 
Čím konkrétnym sa zaoberáte? Plánujete 
niečo aj pre jednotlivé mestské časti?

Školská a  športová komisia hlavného mesta 
Bratislava sa zaoberá najmä otázkami, ktoré 
sa týkajú základných umeleckých škôl, ich vý-
chovno-vzdelávacou činnosťou, tiež centrami 
voľného času a školskými klubmi v zriaďova-
teľskej pôsobnosti Bratislavy a ich zaraďova-
nie do siete škôl a školských zariadení minis-
terstva školstva. Schvaľuje koncepcie rozvoja 
telesnej kultúry v  Bratislave, organizuje a fi-
nancuje množstvo športových podujatí v na-
šom hlavnom meste.

Ako vnímate otvorenie nového zimného 
štadióna v Lamači?

Otvorenie nového zimného štadióna pova-
žujem za maximálne pozitívnu vec pre La-
mačanov. V minulom volebnom období som 
participovala na jeho zrode. Presadenie tejto 
dobrej športovej myšlienky nebolo jednodu-
ché, a o to väčšiu radosť mám, keď vidím ako 
sa tam naše deti korčuľujú. Som naklonená 
každej športovej aktivite v našej mestskej čas-
ti, pretože viem, čo šport deťom aj dospelým 
dáva.

Čo hovoríte na prezentáciu novej cyklisti-
cej haly, ktorá bola prezentovaná na za-
sadnutiach zastupiteľstva a komisiách?

Bola som prítomná na rokovaní miestneho 
zastupiteľstva pri prezentácii a prerokovaní 
nového projektu cyklistickej haly, ktorá je za-
pustená do zeme a má zelenú strechu s teni-
sovými kurtmi a bazénom, projekt sa mi páčil 
a určite by som ho podporovala.

Katarína Lepiešová
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Prečo nesolíme niektoré 
chodníky

Zo záverov zasadnutia členov štábu zim-
nej údržby (20. 1. 2012) vyplynula po-

žiadavka informovať obyvateľov Lamača, 
že chodníky v zeleni nebudú v zimnom ob-
dobí posypané len odhŕňané, aj to v prvom 
slede len také, ktoré sú najviac používané. 

Dôvodom je jednak to, že tieto chodníky sú 
vybudované z betónových dlaždíc a sú len 
spevnením vyšliapaných chodníkov vo verej-
nej zeleni a nie sú teda klasickými miestnymi 
komunikáciami IV. triedy a jednak to, že tieto 
chodníky nie je možné čistiť strojom, ale len 
ručne, čo z kapacitných a časových dôvodov 
nie je možné. Ďalším dôvodom je aj to, že po-
sýpaním týchto chodníkov sa ničí verejná ze-
leň a, samozrejme, aj konštrukcia chodníka. 
Ako príklad odhŕňaných chodníkov možno 
uviesť chodník spájajúci Studenohorskú ulicu 
s Cestou na Klanec – priechod do starého La-
mača, chodník medzi Studenohorskou ulicou 
a trhoviskom, chodník od zastávky MHD na Ul. 
Podháj k zdravotnému stredisku a pod.
 

V. Rychtáriková

Rozlúčka po štvrťstoročí

Milí čitatelia a návštevníci knižnice, po 
25 rokoch môjho pôsobenia v Lamači 

som dostala výpoveď z organizačných dô-
vodov. 
Dovoľte mi preto, rozlúčiť sa s vami. Celé tie ro-
ky som sa snažila, aby knižnica fungovala čo 
najlepšie k vašej spokojnosti, aby ste si našli 
to, čo vám pomôže pri oddychu, štúdiu či prá-
ci, aby ste sa ľahšie orientovali na poličkách pl-
ných kníh, aby ste sa v knižnici dobre cítili. Ra-
da som sa tu stretávala so všetkými príjemnými 
ľuďmi, od detičiek v kočíkoch, až po seniorov, 
mnohí z vás ste boli ako moja druhá rodina...

Vaša, už bývalá knihovníčka 
Milada Janžová

Knižnica pozýva

tel.: 02/64 78 97 37
e-mail: kniznicalamac@centrum.sk

Výpožičné hodiny
Pondelok  13.00 – 19.00
Utorok  13.00 – 16.00
Streda 13.00 – 19.00
Štvrtok  13.00 – 16.00
Piatok  zatvorené

Vďaka aj vojakom

Radi by sme dodatočne poďakovali Spolku 
vyslúžilých vojakov v Lamači za silvestrovský 
ohňostroj, ktorým nadviazali na ten oficiálny 
lamačský tesne po polnoci na Nový rok 2012.

kl

Teta Kika opäť potešila deti 

Po dlhšom čase v  lamačskom kine opäť 
vystúpila rozprávkarka Kika – Kristína 

Letková a priniesla so sebou novú rozpráv-
ku O poskladanej dúhe. 

Najprv deti pomohli poskladať a  vybudovať 
loď, na ktorej sa plavil Noe spolu so zviera-
tami. A keďže pršalo niekoľko dní a niekoľko 
nocí, ostali zvieratá s Noem uviaznutí na tej-
to lodi. Nastala síce potopa, ale Noe spolu so 
zvieratami túto potopu prežili, voda postup-
ne ustupovala. Na konci ešte všetky zvieratká 
pomohli vyfarbiť dúhu, a  tak si už všetky la-
mačské deti, ktoré boli v divadielku, budú pa-
mätať, že farby dúhy sú – fialová, modrá, zele-
ná, žltá, oranžová a červená... Na záver spoloč-
ná fotografia, a môžeme sa tešiť, že onedlho 
k nám znovu príde teta Kika.

kl

Poďakovanie

Starosta Mestskej časti Bratislava-La-
mač Peter Šramko ďakuje všetkým oby-

vateľom Lamača – majiteľom psov, ktorí si 
splnili svoju povinnosť – zaplatili banko-
vým prevodom dane za svojich štvorno-
hých miláčikov.  

Odbúrali sa  tak dlhé rady priamo v  budove 
úradu a  mohli tak jednoduchšie svoju úlohu 
splniť. MČ BA-Lamač v súčasnosti eviduje 623 
prihlásených psov. Veríme, že všetci si svo-
ju povinnosť splnili v stanovenej lehote – do 
konca januára 2012.
                kl  

Deň otvorených dverí  
v škole

Každoročne, pár dní pred zápisom  prvá-
čikov, sa otvárajú brány základnej ško-

ly na Malokarpatskom námestí, aby si rodi-
čia budúcich žiakov mohli pozrieť prostre-
die, kam budú ich deti od septembra cho-
diť každý deň. 

Ale, samozrejme, aj na svoje školopovinné rato-
lesti, či už tie menšie alebo aj na žiakov vyšších 
ročníkov sa mohli prísť pozrieť ich rodičia, strá-
viť s  nimi niektorú vyučovaciu hodinu a  uro-
biť si tak obraz o tom, ako to v škole funguje. 
My sme strávili takúto hodinu v  triede lamač-
ských nulťákov, t. j. medzi žiakmi, ktorí ešte nie 
sú klasickými prvákmi, ale po polroku fungova-
nia v školskom prostredí sa im už veľmi podo-
bajú. Ich učiteľka Alena Korimová má vo svojej 
triede takmer samých chlapcov – 14 a iba dve 
dievčatá, takže je možno situácia s ich disciplí-
nou o to ťažšia. Nulťáci sa však už po polroku 
snaženia v škole naučili počítať, poznajú všet-
ky písmenká, vedia ich priradiť k slovám, vedia 
si napísať svoje mená...  Ale okrem učenia sa ra-
di aj pohrajú, čo im učiteľka, samozrejme, eš-
te v tomto ročníku umožňuje. Na otázku, kto-
rý predmet majú najradšej, všetci jednomyseľ-
ne zakričali: telocvik! Vyzerá to teda tak, že sa 
im v lamačskej škole páči a väčšina z nich bude 
pokračovať aj od septembra v prvom ročníku 
tejto ZŠ.                                                 

  kl
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Zimný štadión v Lamači už aj oficiálne otvorený
Aj keď bol zimný štadión v Lamači skolaudovaný už v polovici novembra, slávnostne bol 
otvorený až 16. januára. V priestoroch štadióna na Borinskej ulici v Lamači sa korčuľovať 
začali malí i veľkí už minulý rok, hala bola otvorená pre kurzy z materských škôl, ako aj 
pre partie hokejistov. Medzi sviatkami v decembri sa brány otvorili aj pre lamačskú ve-
rejnosť, ktorá môže pri preukázaní trvalého bydliska toto klzisko využívať zdarma.

Na slávnostnom otvorení ICE ARENY, ako sa 
oficiálne tento ZŠ volá, sa zúčastnili aj hostia 
– primátor Bratislavy Milan Ftáčnik, župan BSK 
Pavol Frešo, legendárny slovenský hokejista, 
ktorý bol aj pri položení základného kameňa 
ZŠ Jozef Golonka, ale aj bývalá starostka La-
mača Oľga Keltošová, pretože za jej vedenia 
sa tento projekt v Lamači schválil.
„Rád by som všetkým poďakoval za pod-
poru tejto myšlienky, a všetkým, ktorí po-
máhajú spojiť školu a  šport,“ povedal na 
úvod Ľubomír Sloboda, konateľ spoločnosti 
ZLL-SPORT, ktorá arénu postavila. 
Primátor Bratislavy M. Ftáčnik uviedol, že 
prinášať šport do všetkých mestských častí 
patrí medzi prirority mesta. „Je dobré, keď 
sa spojí súkromný investor, obecný poze-
mok a  táto myšlienka sa zrealizovala. Je 
to nový priestor pre športové aktivity detí 
aj dospelých. Chcem poďakovať aj svojmu 
predchodcovi, ako aj bývalej starostke, že 
sa táto myšlienka podarila zrealizovať,“ 
uviedol M. Ftáčnik.
Z postavenia zimného štadióna sa teší aj sú-
časný starosta Peter Šramko. „Som rád, že 
už nemáme iba kúpalisko, ale aj zimný 
štadión. Pre takú malú mestskú časť, ako 
je Lamač, je to výborné. A  počul som, že 
máme vraj najlepší ľad v  Bratislave. Sám 
chodím na korčule medzi deti, tie si to uži-
li hlavne počas zimných prázdnin,“ dodal  
P. Šramko.
Všetci prítomní páni – M. Ftáčnik, P. Frešo,  
P. Šramko, J. Golonka a  L. Sloboda následne 
spolu prestrihli pásku priamo na ľadovej plo-
che a oficiálne otvorili štadión vhodením buly, 
kde sa k  nim pridala aj exstarostka Lamača 
Oľga Keltošová.

Po prehliadke priestorov zimného štadióna 
sa všetci presunuli do curlingovej haly, ktorá 
je takisto súčasťou tohto areálu, kde si každý 
záujemca mohol vyskúšať aj tento šport.
Zimný štadión v Lamači bo postavený za zhru-
ba jeden rok, na výstavbu nového areálu bolo 
investovaných 3 000 000 eur. Takže niečo rok 
po položení základného kameňa sa mohli 
na ľad postaviť prví korčuliari. Zimný štadión 
okrem obyvateľov Lamača a verejnosti využí-
vajú aj materské školy a základná škola Lamač, 
ktoré majú vyhradené svoje hodiny počas 
týždňa, ďalej Obchodná akadémia Liberta, 
ale plochu si prenajímajú aj rôzne organizácie 
či skupiny. Záujem sa zvyšuje aj o curlingovú 
halu, mnohí si radi vyskúšajú aj tento olympij-
ský šport.

Ďalším plánom je otvoriť športovú školu, kto-
rá by vychovávala budúcich športovcov. Tak 
by chceli ešte viac prepojiť vzdelávanie so 
športom. „Radi by sme aj vytvorili vlastný 
športový klub, ktorý by sa zaradil do sú-
ťaží SZĽH. Veríme, že zriadenie športovej 
školy sa nám podarí už v septembri tohto 
roka,“ uviedol Ľ. Sloboda.

Text a foto: Katarína Lepiešová

Ľadová plocha nás potešila

Malí i  veľkí obyvatelia Lamača mohli využiť voľné bezplatné hodiny vianočných 
prázdnin korčuľovaním sa na kvalitnom ľade v Lamači na novom zimnom štadióne.

Vďaka investorom bol každý deň prázdnin vy-
členený čas pre širokú verejnosť. Záujem bol 
veľký, o čom svedčí vysoký počet korčuliarov 
i divákov. Ani po prázdninách sa hala pre ve-
rejnosť nezatvorila. Hodiny sú určené pre ma-
terskú školu i základnú školu v Lamači a v pia-
tok, sobotu a  nedeľu pre všetkých občanov 

Lamača zdarma a pre ostatných záujemcov za 
poplatok. Vďaka, že na našu prosbu, poskyt-
núť možnosť športového vyžitia sa občanom 
Lamača cez Vianoce, Ľ. Pištek a Ľ. Sloboda ste 
reagovali kladne. Dobrá vec sa podarila. Ďaku-
jem za všetkých občanov.

Mária Imrichová

Škola bola na Slovane

Výzvu zapojiť sa do projektu Škola ide 
na Slovan si osvojila aj naša Základ-

ná škola v  Lamači ešte koncom minulého  
roka. 

Na základe splnenia predpísaných úloh našu 
školu vybrali na zápas hokejovej extraligy Slo-
van – Žilina (7:0), ktorý sa uskutočnil 13. janu-
ára 2012. Na tejto akcii sa zúčastnilo 41 žiakov 
zo všetkých ročníkov, od nultého až po 9. roč-
ník. Pred školou nás pol hodinu pred zápasom 
čakal autobus HC Slovan, ktorý nás po skonče-
ní zápasu aj priviezol späť do Lamača. Na se-
dadle autobusu čakali na každého účastníka 
v taške darčeky: nálepka, šál a iné propagač-
né materiály. 
Hokej bol úžasný, nálada tiež. Cez jednu pau-
zu počas 1. tretiny nás privítali a videli sme sa 
na veľkoplošnej obrazovke aj s naším transpa-
rentom. Paráda! 

Mária Imrichová

Stále na ľade

Deti z materskej školy na Malokarpat-
skom námestí aj po absolvovaní kurzu 

korčuľovania sa koncom minulého roka, 
naďalej využívajú v predpoludňajších ho-
dinách krytú ľadovú plochu v Lamači. 

V sprievode svojich učiteliek, sa nevedia doč-
kať dňa, keď pôjdu opäť na klzisko.

Katarína Slušná
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Nové ŠKODA 
Handy ZŤP 
centrum

FAMILIA “M”

MÄSOMÄSOMÄSO

FAMILIA “M”FAMILIA “M”

 

NESPOCHYBNITE¼NÁ KVALITA

V PREDAJNI NA LAMAÈSKOM TRHOVISKU
(MALOKARPATSKÉ NÁMESTIE)

OVERENÁ GENERÁCIAMI

www.drk.sk 
0948 849 888
0910 265 550

Dúbravská
Realitná
Kancelária

REALITKA 
JEDNÝM 

ŤAHOM
Žatevná 6, Bratislava – Dúbravka

Dokonalé
riešenie
pre Váš
šťastný
domov.

Lamač je aj môj domov.
machalikova@drk.sk

V  priestoroch firmy Auto Valušek s.r.o., M. Sch. Trnav-
ského 14, Bratislava bolo 25. januára otvorené ŠKODA 
Handy ZŤP centrum, ktoré je súčasťou celoslovenské-
ho projektu Škody Auto Slovensko. 
Všetkých Vás srdečne pozývam do nášho servisno-
-predajného centra, kde vás oboznámime so službami 
chránenej dielne zameranej na občanov – držiteľov 
preukazov ZŤP. Zamestnávateľom ponúkame možnosť 
náhradného plnenia v zmysle § 55 zákona č. 5/2004 pro-
stredníctvom tohto pracoviska so zameraním na služby 
v autoservisnej činnosti. 
ŠKODA Handy ZŤP centrum nadväzuje na činnosť chrá-
nenej dielne AV Mobilita, projektu spájajúceho neziskové 
organizácie, súkromný sektor a štátnu správu. 

Podrobnejšie informácie nájdete na www.valusek.sk, 
www.avmobilita.sk

Klaudia Valušková

Salón AME – dámske a pánske kaderníctvo 
Permanentný make up – akcia – 10 %

Kozmetika – vizáž – čistenie ultrazvukom
Vibračná plošina – 3D mihalnice

Manikúra, pedikúra, gélové nechty

Tel. č.: perman. make up – 0903 280 285, kozmetika – 0903 377 800
kaderníctvo – 0903 541 927, 02/45 69 18 99



Jubilanti: február 2012
 

Všetkým jubilantom blahoželáme! 

Údaje pochádzajú z Ohlasovne trvalého pobytu 
BA-Karlova Ves. Za prípadné uverejnenie neaktu-
álnych údajov sa vopred ospravedlňujeme.

V decembri a januári 
 sa v Lamači  
narodili:
 
13. 12.  Ivan Rožman
25. 12.  Emma Burciu
5. 1.   Jakub Horváth
9. 1.   Timotej Juraško
17. 1.   Dominika Benková

Mesačník o živote v Lamači, 14. ročník 7

Obláčik je priestor pre rodiny s deťmi,  
pre vzácne chvíle v príjemnom prostredí

Čo je to Obláčik? Materské centrum Obláčik vzniklo ako iniciatíva mamičiek na rodi-
čovskej dovolenke už v roku 2003. Vzniklo aj vďaka podpore vtedajšieho Miestne-

ho zastupiteľstva Bratislava-Lamač na čele so starostom Petrom Šramkom. Obláčik je 
priestor pre rodiny s deťmi, kde sa rodičia môžu pri šálke čaju porozprávať s ďalšími rodi-
nami z Lamača a vzniká tu veľa nových priateľstiev. Deti sa môžu pohrať, vyšantiť a hlav-
ne prežiť vzácne chvíle v príjemnom prostredí. 

Čo ponúka Obláčik?
Je to jediné zariadenie v  Lamači, ktoré 
dennodenne ponúka všestranný rozvoj rodín 
s  deťmi do 3 rokov prostredníctvom kurzov, 
odborných prednášok a diskusií. V tomto roku 
okrem každodenných herní sa uskutočňuje 
v  Obláčiku pravidelný kurz na tému Efektívne 
rodičovstvo, na ktorom majú rodičia možnosť 
podeliť sa so svojimi skúsenosťami i probléma-
mi vo výchove detí a načerpať nové inšpirácie 
pod vedením vyškolenej lektorky RNDr. Marti-
ny Vagačovej. Pre deti sme pripravili pravidelné 
Montessori herne, ktoré rodičov oboznamujú 
s touto zaujímavou a svetovo uznávanou peda-
gogikou. V utorok popoludní je herňa vyhrade-
ná pre bábätká do 1,5 roka, ktoré si ešte pri hre 
nevyžadujú kamarátov. Veľkej obľube sa teší aj 
kurz angličtiny pre najmenších „Funny English 
s Katkou,“ plný anglických riekaniek, pesničiek, 
ukazovačiek. Každú stredu máme vyhradenú 
na prednášky, alebo tvorivé dielne. Obláčik 
nezabúda ani na neúnavných športovcov, pre 
ktorých je vyhradená školská telocvičňa. Ro-
dičia majú ďalej možnosť navštevovať kurz 
cvičenia detí s rodičmi, zameraný na podporu 
psychomotorického vývinu detí. Pre všetkých 
návštevníkov je k  dispozícií herňa, kde okrem 
klasických hračiek zaujme najmä guľôčkový ba-
zén, ktorému neodolá žiadne dieťa. 

Kto zabezpečuje činnosť Obláčika? 
Aktuálne v Obláčiku ponúka plne dobrovoľnícku 
prácu 25 rodín. Tieto rodiny pripravujú pre všet-
kých obyvateľov Lamača, každý mesiac, pestrý 
program pre ich rozvoj, výchovu a vzdelávanie. 

Prečo to v Obláčiku robíme? 
Aby sme našim deťom ukázali silu dobrej myš-
lienky, aby sme ich učili službe verejnosti, vďač-
nosti, spolupatričnosti, úcte a  mnohým iným 
pekným vlastnostiam. 

Čo nás v Obláčiku povzbudzuje? 
Teší nás, ak pripravíme program, ktorý je veľmi 
navštevovaný a vidíme zmysel toho, čo robíme. 
Vítame, keď sa k nám pridávajú ďalší a ďalší ľu-
dia, aby nám podľa svojich možností pomohli 
robiť Lamač krajším a  lepším miestom pre 
plnohodnotný život, pre život s rodinou.

Komu ďakuje Obláčik za svoju podporu? 
Sú to najmä lamačské rodiny, ktoré využívajú 
naše služby a  zároveň nám svojimi dobro-
voľnými príspevkami prispievajú na nákup 
hračiek a materiálov potrebných na tvorenie. 
Ďakujeme starostovi P. Šramkovi, že stál pri 
zrode myšlienky zakladania nášho materského 
centra. Ďakujeme aj bývalej starostke Lamača 
Oľge Keltošovej, za ktorej pôsobenia bolo 

materské centrum Obláčik v najvyhovujúcej-
ších priestoroch – v areáli terajšej MŠ Malo-
karpatské námestie. Ďakujeme aj Miestnemu 
úradu Bratislava-Lamač a všetkým poslan-
com miestneho zastupiteľstva, ako aj jed-
notlivým komisiám, vedeniu ZŠ a  všetkým, 
ktorí dlhodobo podporujú našu činnosť. 

Čo by sme radi v Obláčiku uskutočnili v bu-
dúcnosti?
Opäť pripravujeme sériu obľúbených a  hojne 
navštevovaných detských divadelných pred-
stavení. V  rámci rozvíjania viacgeneračnej ko-
munikácie by sme radi uskutočňovali čítania 
detských rozprávok našimi skôr narodenými 
spoluobčanmi. Tiež máme pre vás pár prekva-
pení v  podobe väčších akcií, ako je Hľadanie 
veľkonočných vajíčok, Letné táborenie, Šarka-
niády a iné. Veríme, že sa nám v spolupráci 
s  MÚ, MZ a ZŠ podarí uzatvoriť zmluvu na 
prenájom priestorov na viac rokov, aby sme 
mohli fungovať a poskytovať svoju dobro-
voľnícku činnosť s vedomím, že máme v La-
mači svoje stabilné a pevné zázemie. 

Priestor pre rodiny – ihriská 
Veľmi oceňujeme všetky snahy MÚ a MZ BA-
-Lamač, ktoré vedú k  podpore a  vytváraniu 
priestoru na stretávanie sa rodín s deťmi na ve-
rejných priestranstvách. Sme radi, že už aj naša 
mestská časť začína pripravovať projekty, ktoré 
odzrkadľujú prudko narastajúci počet mla-
dých rodín s deťmi a ich potreby na stretá-
vanie sa aj na verejnosti. Práve ihriská, ktoré 
by mali byť bezpečné, atraktívne a  prístupné 
mladším aj starším by mohli byť miestami, kde 
sa ľudia opäť začnú radi stretávať a nadväzovať 
svoje neformálne priateľstvá a  prispievať tak 
k utužovaniu dobrých susedských vzťahov. Veď 
práve to je to, čo nám väčšina ostatných mest-
ských častí závidí – našu občiansku spolupat-
ričnosť. Veríme, že sa nám podarí v budúcnosti 
pripraviť v spolupráci s MÚ a MZ také projekty 
na zveľaďovanie ihrísk, ktoré budú vyhovovať 
obom stranám, no najmä lamačským rodinám. 
Sme presvedčení, že práve otázka ihrísk spojí 
všetky politické spektrá a subjekty pôsobiace 
v Lamači a  my, rodičia, sa už v  krátkom čase 
dočkáme v tejto oblasti veľkého posunu vpred. 

Spolupatričnosť v Obláčiku 
Obláčik pomáha budovať komunitu Lama-
čanov od útleho detstva. Snaží sa o  to, aby 
z  našich detí boli hrdí Lamačania. Lamačania, 
ktorí sú pyšní na svoju mestskú časť. Lamača-
nia, ktorí nestoja len obďaleč a nečakajú čo pre 
nich niekto pripraví, ale sami podávajú pomoc-
nú ruku tam, kde je to potrebné. 

Elena Černá

8 Mária Mikletičová 102
8 Anna Kršáková 99
8 Alexander Rehák 94
8 Rudolf Baník 92
8 Marie Hudečková 92
8 Ružena Kuczková 92
8 Marta Niederová 92
8 Drahotín Bystrický 91
8 Anna Bachanová 90
8 Albína Ladungová 89
8 Valéria Madáková 89
8 Janka Kralovičová 88
8 Mária Pasiarová 88
8 Oto Brhlík 87
8 Anna Jandová 87
8 Valéria Lošonská 87
8 Ján Nosko 87
8 Tibor Donoval 86
8 Karol Gronský 86
8 Emília Hudecová 86
8 Otília Lučeničová 85
8 Ladislav Miazdra 85
8 Zora Velgosová 84
8 Karol Bahidský 84
8 Matilda Kúdelová 84
8 Mária Nováková 84
8 Jolana Slezáková 84
8 Anna Petrášová 83
8 Irena Petrovičová 83
8 Irena Smolinská 83
8 Helena Jurišová 82
8 Janka Královičová 82
8 Štefana Fedorovová 81
8 Emília Futrošová 80
8 Eduard Günther 80
8 Anna Habovčíková 80
8 Hedviga Jamrichová 80
8 Gizela Juríčková 80
8 Zuzana Pazderová 80
8 Arnold Dávid 79
8 Alice Krištofíková 79
8 Anna Slováčková 79
8 Štefan Kovačič 77
8 Verner Mai 77
8 Ľubomír Ondriš 77
8 Mária Stoláriková 77
8 Alžbeta Smondeková 76
8 Marta Vančová 76
8 Viera Cibulková 75
8 Eva Demitrovičová 75
8 Jaromír Fridrich 75
8 Oľga Hurbaničová 75
8 Jaroslav Kunt 75
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Program na február

11. 2. o 20.00 h – Fašiangová zábava – 
reštaurácia Trojka
14. 2. o 18.00 h – Valentínsky večer v kine 
Lamač
19. 2. o 11.00 h – Divadielko pre deti – 10 
varešiek

Program JDS
8. 2., 14. až 16. hod.: Spievajme (spoločne 
si zaspievajme)
15. 2., 14. až 16 hod.: Posedenie s prózou 
22. 2., 14. až 16. hod.: Základné práce na 
počítači
29. 2., 15. až 17. hod.: Výročná členská 
schôdza – voľba nového výboru MO JDS, 
Lamač, malá zasadačka kina Lamač

Kultúrna komisia pri MZ začína v marci 
usporiadavať cyklus výstav "Umelci v Lama-
či". Prosíme vás, ak by ste vedeli o niekom 
alebo sami ste chceli vystaviť svoje práce, a 
tak sa podeliť o krásu so všetkými, prihláste 
sa v miestnom úrade. 
Marta Janyšková, predsedníčka kultúrnej komisie

Úradné hodiny MÚ Bratislava-Lamač
Miestny úrad Bratislava Lamač
Malokarpatské nám. 9, 841 03 Bratislava
Tel.: 64 78 00 65 

MIESTNy ÚRAD A POKLADňA
Pondelok  10.00 – 12.00 13.00 – 17.00
Utorok  8.00 – 12.00
Streda  7.30 – 12.00 13.00 – 16.30
Štvrtok  8.00 – 11.00
Piatok  8.00 – 11.00
PODATEĽňA
Pondelok  8.00 – 12.00 13.00 – 17.00
Utorok  7.30 – 12.00 13.00 – 15.30
Streda  7.30 – 12.00 13.00 – 17.00
Štvrtok  7.30 – 12.00 13.00 – 16.00
Piatok  7.30 – 12.00
OVEROVANIE PODPISOV A LISTíN:
Pondelok 8.00 – 11.00 13.30 – 16.30
Utorok: 8.00 – 11.00 13.30 – 15.00
Streda: 8.00 – 11.00 13.30 – 16.30
Štvrtok: 8.00 – 11.00 13.30 – 15.00
Piatok: 8.00 – 11.00

Program kina na február

4. 2. VŠE PRO DOBRO SVĚTA A NOŠOVIC 
– Aký vplyv má automobilka Hyundai 
na život v pokojnej dedinke s tisíckou 
obyvateľov?, ČR, 82 min., 18. h, 2,50 €

5. 2. INTíMNA PASCA – Myslela si, že žije 
sama... Hrajú: Christopher Lee, Hilary 
Swanková. USA, dráma, tit., 91 min., 
18. h, 2,50 €

11. 2. REAL STEEL: Oceľová päsť – Šam-
pióni sa nerodia. Šampióni musia byť 
stvorení... Triler, tit., 18. h, 2,80 €

12. 2. KUNG FU PANDA 2 – Dvojnásobne 
pandastické. USA, animovaná komé-
dia, dabing, 100 min., 15,30 h, 2,50 €

12. 2. MIESTNOSŤ SAMOVRAHOV – 
Virtuálny svet, ktorý je útočiskom 
pred tým reálnym, sa jedného dňa 
môže stať pascou. Poľsko, dráma,  
110 min., 18. h, 2,50 €

18. 2. Mr. NICE – Príbeh drogového kráľa. 
Skutočný príbeh o  jednom z  najhľa-
danejších Britov minulého storočia. 
VB, tit., 121 min. 18. h, 2,50 €

19. 2. POLNOC V PARíŽI – Mladý pár (Owen 
Wilson) a Inez (Rachel Mc Adamsová), 
ktorí sa majú na jeseň zosobášiť, 
prichádzajú s  jej rodičmi do Paríža. 
Špan./USA, komédia, 94 min., 18. h, 
2,50 €

25. 2. AUTÁ 2 – Naháňačka svetom tajných 
služieb a  automobilových pretekov 
preženie hrdinov Európou i  ulicami 
nočného Tokia. USA, slov. dabing,  
18. h, 2,80 €

26. 2. LÓVE – Ide o pravdivú milostnú drá-
mu zo súčasnosti, ktorá sa odohráva 
na periférii veľkomesta. Hrajú: Roman 
Luknár, Dušan Cinkota. SR/ČR, komé-
dia, 90 min, 18. h, 2,50 €

Inzercia

●   Predám garáž Na barine, tel.: 0907 307 629
●   Inštalatér – aj malé opravy: 0904 572 977 
●   Voda, kúrenie, plyn. Opravy a montáž aj cez 

víkendy: 0905 429 097, 0911 429 097
●   Predaj krmiva značky Eminet pre psov 

a mačky – balenie 3 kg a 15 kg za výhodné 
ceny. Dovoz v Lamači zdarma. 

 Tel.: 0905 284 492
●   Idete - chcete prestavovať? Všetko okolo 

stavby a  prestavby vieme realizovať – po-
radiť – úsporne – kvalitne – pružne. Proste 
podľa vašich predstáv. Firma MBKI s.r.o. 
0905 589 082

●   Doučím angličtinu, slovenčinu a  dejepis. 
Všetky vek. kategórie aj cez víkend. 

 Tel.: 0905 222 966
●   Prijmeme upratovačku na 2 hod. 3-krát týž-

denne. Nástup ihneď. Tel.: 0902 933 061, 
0905 585 865

Program MC Obláčik 

Pondelok 6. 2. o  9,30 h a  10,30 h Folklórik 
je hudobno-pohybový kurz pre deti vo veku 
1,5-3 roky v sprievode rodiča. 
Prihlásenie sa na andrea.duratna@gmail.com, 
alebo: 0944 124 198
Pondelok 6. 2. o  16,00 h Prvé hudobné 
krôčky s Erikou. Krúžok je zameraný na roz-
víjanie hudobného cítenia detí spievaním 
sprevádzaným hrou na hudobný nástroj (gi-
tara). Prihlásenie sa u lektorky (0911 625 228) 
alebo na mcoblacik@materskecentra.sk
Streda 8. 2. o  10,00 h Výroba karnevalo-
vých masiek Prihlásenie sa na mcoblacik@
materskecentra.sk
Štvrtok 9. 2. o  18,00 h Kurz Efektívneho 
rodičovstva. Kurz prebieha formou deviatich 
dvojhodinových stretnutí vo večerných hodi-
nách, jedenkrát týždenne. Bude sa konať vo 
štvrtky od 18.00. Prednášajúcou bude Marti-
na Vagačová, lektorka Efektívneho rodičov-
stva. Prihlásenie: miroslava.markova77@gmail.
com 
Utorok 14. 2. od 17,30 do 18,30 h Karneval 
pre deti a  rodičov. Pestrofarebná zábava 
čaká na všetkých v maskách v telocvični, pre-
zuvky nutné.
Streda 15. 2. o 10,00 h  Podporná skupina 
dojčenia téma: Podeľme sa s receptami,  
stravovanie detí od 1 do 3 rokov. Prihlásenie 
sa na 0949/429 752 - vedie laktačná poradkyňa 
Lujza Servanská.
Streda 15. 2. o 18,00 h Tvorivé matky – Scrap- 
booking. návody na netradične zdobené fo-
toalbumy, kroniky, blahoželania a darčekové 
predmety. Poskladajme si vlastnými rukami 
albumy z  rodinných fotiek. Prihlásenie sa na 
mcoblacik@materskecentra.sk – účasť bez detí.
Utorok 28. 2. o 16,00 h Riekankovo s Kat-
kou. v Bábätkove – Katka príde do Bábätkova 
porozprávať riekanky pre malé detičky.

Dúha – Tábornícky oddiel Carrigo 
vás pozýva na svoje akcie: 

8. 2.: Schôdzka, 16,30 – 18. h, klubovňa,  
18. – 19,30 h, netradičné športy, telocvičňa
12. 2.: Výlet do prírody, zraz o 9. h pred ško-
lou v Lamači. Jednodenný výlet do prírody. 
Program: drobné hry a  súťaže v  lese, netra-
dičný šport, tábornícke a turistické zručnosti, 
celoročná hra, turistika.
15. 2.: Schôdzka, 16,30 – 18. h, klubovňa,  
18. – 19,30 h, netradičné športy, telocvičňa ZŠ 
Lamač
29. 2.: Schôdzka, 16,30 – 18. h, klubovňa,  
18. – 19,30 h, netradičné športy, telocvičňa ZŠ 
Lamač
Možnosť prihlásiť deti do celoročnej pravidel-
nej činnosti. Informácie získate telefonicky na 
0903 729 814, e-mailom na carrigo@scoutshop.
sk alebo na web stránke oddielu http://carrigo.
scoutshop.sk.

ZMENA ORDINAČNýCH HODíN
Veterinárna ambulancia – Lamač
Heyrovského 12, Bratislava
WEB: http://pavolcech.netlab.sk/
Mail: pavolcech@gmail.com
Mobil: 0903 463 022
Ordinačné hodiny   na telef. objednávku:  
Po: 15,00 – 19,30     9,00 – 12,00
Ut: 15,00 – 19,30    9,00 – 12,00
St: 15,00 – 19,30    9,00 – 12,00
Št:     9,00 – 12,00 12,00 – 15,00 (operačný deň)
Pi:    14,00 – 17,30          9,00 – 12,00


